
 

 

 
 
Besluitenlijst van de commissievergadering Ruimte en Economie,  
gehouden op maandag 10 september 2018 om 19.30 uur. 

 
Voorzitter: 

De heer H.H.W. Lentferink 

Griffier: 

de heer L. Legtenberg  

  
Aanwezig zijn de leden: Aanwezig van het college: 

Mevrouw H.M.N. Berning-Everlo De heer E.J. Volmerink 

De heer A.H.M. Eidhof (CDA) Mevrouw U.M.T. Bekhuis-Groothuis 
De heer A.H.L. Oude Vrielink (CDA)   
De heer J.A.B. Oude Vrielink (CDA)  
De heer H.J. Stevelink (CDA)  
De heer W.J.G. Weerink (CDA)  
De heer G.J.H. Weersink (CDA)  
De heer H.J Booijink (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer G.M.J. Groothuis (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer S.H.M. Olde Olthof  
De heer J.E.F. Harmelink (PvdA)  
De heer H. Wessels (PvdA)  
De heer M.J.B. Mensink ( Dorpen Centraal)  
De heer A.H.B. Plegt (Dorpen Centraal)  
  
Afwezig zijn de leden: Afwezig van het college: 

De heer R.M.J. Lucas (Gemeentebelangen/VVD) Mevrouw U.M.T. Bekhuis-Groothuis 
 Mevrouw W.A.M. Haverkamp-Wenker 
 De heer R.H. de Witte 
  
Plaats:  

Raadszaal  
  

1. Opening en vaststellen agenda 

 De voorzitter opent de vergadering. 
Besluit: 

 
De agenda wordt conform voorstel vastgesteld. 

2. Vaststellen van de besluitenlijst en de actielijst van de vergadering van de 
commissievergadering van 2 juli 2018 

 Besluit: 

De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 
De actielijst is afgehandeld. 

3. Mededelingen 

 Er zijn geen mededelingen. 
 

4. Rondvraag 

 De heer Mensink vraagt naar aanleiding van de kernavond in Vasse of zonnepanelen worden 
meegewogen bij de vaststelling van onroerende zaakbelasting. Wethouder Bekhuis antwoordt 
ontkennend. Er zijn op dit moment tevens geen wijzigingen in deze opstelling te verwachten.  
 
De heer Harmelink geeft aan dat de heer Wessels voor  het zomerreces vragen heeft gesteld over het 
onderwerp bermbeheer. De antwoorden daarop geven aanleiding tot nadere vragen. Hij verzoekt om 
het onderwerp nader te agenderen voor de eerstvolgende vergadering.  Op voorstel van mevrouw 
Berning-Everlo wordt het onderwerp opgenomen op de actielijst. 
 
De heer Weersink vraagt naar de plaatsing van peilbuizen, een nulmeting en monitoring van de 
resultaten in het gebied Engbertsdijkvenen. Wethouder Volmerink antwoordt dat de peilbuizen zijn 
geplaatst en dat de resultaten  worden teruggekoppeld binnen het gebiedsproces. 
 
De heer Stevelink vraagt naar de winning van grondwater in Mander. Hij vraagt de wethouder naar 
berichten dat peilbuizen in het gebeid zijn verzand. Hoewel compensatie in het gebied van 
droogteschade een aangelegenheid is van de Provincie Overijssel en Vitens, vraagt hij de wethouder 
om inzet op het gebied van communicatie van de regeling. Tevens vraagt hij naar de hoeveelheid water 
die wordt gewonnen, en dan met name in het Duitse deel van de slenk. 



 

De volledige (audiovisuele) weergave van deze commissievergadering vindt u op de website van de 
gemeente Tubbergen, in het raadsinformatiesysteem: https://bestuur.tubbergen.nl 

 
 

Wethouder Volmerink antwoordt dat de regeling in concept klaar is. De regeling wordt niet eerder 
actueel dan dat de werkgroep Mander daarmee instemt. De regeling wordt voorgesteld door de 
onafhankelijke Advies Commissie Schade Grondwater. Vitens stuurt een brief omtrent de verlening van 
voorschotten aan agrariërs. De verzanding van peilbuizen is niet bekend. Die vraag legt de wethouder 
aan Vitens voor. De wethouder blijft aan partijen aandacht vragen voor communicatie. 
 
De heer A. Oude Vrielink vraagt naar de samenstelling van bermmengsels met het oog op het 
voorkomen van (schadelijke) planten zoals de Doornappel. Hij vraagt tevens of de planten worden 
verwijderd voordat plantenzaad zich verspreid. Wethouder Volmerink wil met de heer Oude Vrielink 
graag de straten bespreken waar deze beplanting voorkomt, om te bezien waar maatwerk kan worden 
geleverd.   
 
De heer J. Oude Vrielink vraagt of het college bekend is met (klachten omtrent) de overvolle bezetting 
van bussen. Tevens vraagt hij of het college wil onderzoeken of er met de vervoersdienst tot een 
oplossing kan worden gekomen.   
Wethouder Volmerink vraagt om met de heer Oude Vrielink in overleg te treden om te bezien welke 
tijden en buslijnen het betreft.  
 
De heer Eidhof vraagt de wethouder actie te ondernemen in de Geert Grootestraat te Albergen, naar 
aanleiding van vertraging van (bestratings)werkzaamheden .  
Wethouder Volmerink geeft aan dat hij in de veronderstelling is dat het trottoir inmiddels is aangelegd. 
Verdere bestratingswerkzaamheden zullen de komende week plaatsvinden. Met de aannemer zijn 
afspraken gemaakt, zodat mensen waarvoor maatregelen benodigd zijn een aangelegen paramedisch 
Centrum kunnen bereiken. 
 
De heer Booijink stelt het onderhoud van wegen aan de orde. Hij vraagt of obstakels veroorzaakt door 
(boom)wortels en molsophoping dit jaar kunnen worden weggefreesd of dat gaten in wegen kunnen 
worden gevuld.  
Wethouder Volmerink antwoordt dat pleksgewijs werkzaamheden worden verricht. Hij verzoekt de heer 
Booijink melding van bekende plekken via het meldingensysteem van de gemeente door te geven, 
zodat dit najaar daar actie op kan worden gezet.  De heer Booijink vraagt aanvullend om een lijst met 
straten waar werkzaamheden worden verricht. Wethouder Volmerink stelt voor dat de heer Booijink 
deze vraag aan de griffie voorlegt, zodat ambtelijk in het juiste antwoord kan worden voorzien. 
 
De heer Groothuis vraagt om onrust die (ook) onder bestuurders in Uelsen leeft omtrent aanpassingen 
aan de Uelserweg, aan de provincie Overijssel door te geven.  Wethouder Volmerink antwoordt dat dit 
herhaaldelijk is gebeurd. 
 
De heer A. Oude Vrielink vraagt of de gemeente met andere gemeenten samenwerkt ter bestrijding van 
de eikenprocessierups of daarin zelfstandig optrekt. De wethouder antwoordt dat het college in opdracht 
van de raad een plan van aanpak opstelt. Waar de gemeenten elkaar kunnen versterken –met beleid of 
pilots- is Tubbergen daartoe bereid. De contacten binnen de Regio Twente zijn zodanig goed, dat 
elkaars plannen kunnen worden besproken. De verwachting is dat het plan van aanpak met de 
begroting wordt meegenomen. 
 
De heer Oude Vrielink vraagt naar de inwerkingstelling van een zendmast aan de Drieschichtsweg in 
Mander. Wethouder Volmerink geeft aan dat de verwachting is dat deze 1 oktober dienst zal doen.  
 

5. Informatie vanuit het college 

 Er is geen aanvullende informatie uit het college. 
 

6. Vaststellen bestemmingsplan ‘Vasse, Manderseweg 51/Kloosterhof’. 

 Voorgesteld raadsbesluit:  

1. op grond van artikel 3.1 van de Wet ruimtelijke ordening (Wro) juncto artikel 1.2.3 van het Besluit 
ruimtelijke ordening (Bro) de papieren en de digitale versie van het bestemmingsplan ‘Vasse, 
Manderseweg 51/Kloosterhof’’ met de identificatiecode 
NL.IMRO.0183.VASBPMANDERSEWEG51-VG01 met de bijbehorende bijlagen en bestanden 
gewijzigd vast te stellen; 

2. op grond van artikel 1.2.4 van het Besluit ruimtelijke ordening de digitale ondergrond met  
identificatiecode NL.IMRO.0183.VASBPMANDERSEWEG51-VG01 vast te stellen; 

3.  in afwijking van artikel 6.12, eerste lid, van de Wro geen exploitatieplan vast te stellen, omdat het 
verhaal van kosten van de grondexploitatie over de in het bestemmingsplan begrepen gronden 
anderszins  verzekerd is als bedoeld in artikel 6.12, tweede lid, van de Wro. 

4. de zienswijzen gedeeltelijk over te nemen.  
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de raadsvergadering van 24 september 2018. 
 



 

De volledige (audiovisuele) weergave van deze commissievergadering vindt u op de website van de 
gemeente Tubbergen, in het raadsinformatiesysteem: https://bestuur.tubbergen.nl 

 
 

7. Sluiting 

 De voorzitter dankt ieder voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

 

 
Bijlage: Actielijst Ruimte en Economie 
 

Openstaande acties: 
 
 Actor Activiteit Termijn Afgehandeld 

ja/nee 

1 Wethouder 
Volmerink 

Bermbeheer  nee 

 
 


